
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op 12 december 1994  
 
1. Opening en mededelingen  
Voorzitter Hans van der Kleij opent de vergadering en blikt terug op het afgelopen seizoen.  
Hij verzoekt de vergadering in stilte Ad Coret te gedenken,de man die veel voor onze vereniging heeft betekend en wiens 
overlijden voor iedereen die hem gekend heeft een groot verlies betekent.  
 
2. Ingekomen stukken.  
Bericht van verhindering is ontvangen van Ben Osse en Albert Miltenburg.  
 
3. Vaststellen notulen Algemene Vergadering d.d. 24 mei 1994.  
Onder dankzegging aan de samensteller Jaap Colpa worden deze zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.  
 
4. Behandeling jaarverslagen over het seizoen 1993-1994.  
Jaarverslag Seniorenkommissie :Bij het onderdeel begeleiding is de naam van Rob Bom, de grensrechter van LENS 1, ten 
onrechte niet vermeld.  
 
5. Financieel Verslag.  
Gerard van den Steen: Wijst op de noodzaak van een scherp inkoopbeleid. Hij heeft de indruk dat de verkoopprijzen niet 
altijd op tijd worden aangepast. Tevens is toezicht op de bar een noodzaak.  
Guido Halleen: Vraagt of de door het Bestuur genomen maatregelen ook resultaat hebben opgeleverd.  
Penningmeester Arthur de Groot deelt mede dat dit het geval is. Hij wijst echter op het feit dat door tijdgebrek definitieve 
cijfers niet paraat zijn. Hier wordt echter op korte termijn een oplossing voor gevonden  
Bert Pennings: De uitleg zoals gegeven door de penningmeester vindt hij te summier.Tevens vraagt hij zich af of er geen 
"externe" maatregelen hadden moeten worden genomen.  
Arthur de Groot deelt mede dat het Bestuur de problemen intern wilde oplossen en er ook geen enkele aanleiding was en is 
om de zaak naar buiten te brengen  
De heer Dahoe: Wijst nogmaals op de noodzaak van een professionele aanpak.  
Arthur de Groot :Het probleem met de contributies is thans onder controle mede door de inspanningen van Martin Reuver. 
Voor wat betreft het tekort op de accommodatie wijst hij op het defect aan de gasmeter.  
John v.d.Lubbe: Opbrengst recette is beter dan het afgelopen seizoen,echter niet spectaculair gestegen.  
Arthur de Groot:deelt mede dat dit nog steeds de aandacht heeft.  
 
6. Verslag Kaskommissie.  
De commissie stelt de vergadering voor het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid.   
 
7. Bestuursverkiezing.  
Teneinde tot de vorming van een nieuw bestuur te komen heeft het zittende bestuur Jaap Colpa gevraagd om als (in-) 
formateur te funktioneren.  
Wil Heijnen en Martin Reuver bleken bereid Jaap bij zijn opdracht te assisteren.Ter ondersteuning van hun werkzaamheden 
werd er door het bestuur een brief naar de leden verstuurd, waarin duidelijk werd gevraagd om de medewerking van de leden. 
Het voortbestaan van de klub was in het geding. De respons op deze brief was zeer gering. De commissie, die in augustus 
met zijn werkzaamheden begon, heeft door middel van gesprekken met zittende bestuursleden en commissieleden en vele 
anderen getracht zich een beeld te vormen van de problematiek. Zij kwamen tot de conclusie dat:  

• het financiële gedeelte meer aandacht nodig had, met name een spreiding van de werkzaamheden op dit gebied.  

• de werkdruk voor met name bestuursleden te hoog was.  

• de bar niet voldoende kon funktioneren. Na vele gesprekken werd het volgende resultaat bereikt:  
een barkommissie kon worden gevormd.  

• een 1e en 2e penningmeester werden gevonden.  

• Hans van der Kleij en Arthur de Groot werden bereid gevonden zitting te nemen in een sponsorcommissie.  

• een bestuur kon worden samengesteld en zal gaan funktioneren met  
Jaap Colpa als voorzitter 
Gerard v.d.Kleij als 1e penningmeester 
Frank Veeren als 2e penningmeester 
Fred Grens als secretaris en  
Wil Heynen en  
Paul v.d.Steen als leden.  

Guido Halleen:alvorens te kunnen overgaan tot het benoemen van dit bestuur wil hij weten wat deze mensen bezielt om toe 
te treden en is hij nieuwsgierig naar het te voeren beleid.  
Jaap Colpa stelt dat met name het feit dat hij als voorzitter zal gaan funktioneren niet was voorzien. Hij is door het thuisfront 
voor gek verklaard. Jaap is echter van mening dat met deze ploeg en de resultaten die bereikt zijn door de formatiecommissie 
een goede basis is gelegd. Beleidszaken zijn wel aan de orde geweest, in eerste aanleg zal er niet veel veranderen, het blijft 
prestatief.  
Voorzitter Hans van der Kleij stelt dat LENS bestuurlijk weer gezond is. Hij betreurt het feit, dat er vanuit de leden weinig 
respons is geweest op de brief van het Bestuur. Hij neemt met gemengde gevoelen afscheid als voorzitter, maar kijkt met 
plezier terug op de afgelopen periode. Hij stelt voor het nieuwe bestuur bij acclamatie te benoemen. 
De ALV is akkoord.  
Jaap Colpa bedankt namens het Bestuur voor het vertrouwen. Voor hem is het de derde maal dat hij in een Bestuur zitting 
neemt. Dit bestuur is een mixture van oude rotten en nieuw bloed. Een van de belangrijkste doelstellingen van het bestuur is 



het terugdringen van het exploitatietekort. Middels de LENSrevue zullen de leden regelmatig op de hoogte worden gehouden 
van de Bestuursbesluiten.  
 
8. Rondvraag.  
Leen v.d.Berg: Leen wijst op het feit dat de omheining van ons complex veel gaten vertoont.  
Het Bestuur neemt contact met de Gemeente.  
Martin Reuver wijst op het feit, dat nu Wil Heijnen in het Bestuur zitting heeft genomen, er een vakature is voor de 
Kaskommissie. 
Cees Veldink is bereid zijn plaats in te nemen. 
Vergadering is akkoord.  
Cor Peeters wenst het nieuwe Bestuur veel succes en is bereid om bij eventuele bouwaktiviteiten zijn steentje bij te dragen.  
Voorzitter Jaap Colpa bedankt alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering.  
 
Wim Kouwenhoven, notulist.  


